

Idealz Offer

Terms and Conditions:

- The offer of 50% off is valid only for the AED 2,000,000 cash prize raffle draw.
- 50% discount is applicable only for the merchandize product of AED 50 linked to the AED 2,000,000 cash prize raffle draw.
- Offer valid only when purchased directly from Idealz website <https://www.idealz.com/> or mobile application, and upon applying the promo code "deem".
- The 50% discount can be availed once per customer.
- Valid from 3rd March 2023 till 29th August 2023, with no blackout dates.
- The offer is not available in conjunction with any other extra discounts, discount vouchers, other promotional offers or any special promotions running on Idealz, UAE website.
- To avail the Offer, the Customer must make the payment using the Deem Card.
- The Offer shall be non-transferable, non-negotiable and non-encashable.
- Merchant Terms and Conditions apply.
- The products and services offered by Idealz is governed by the Terms of Use prescribed by Idealz and as amended from time to time.
- Deem shall not be responsible if the quality of goods or services provided by any merchant are not up to the satisfaction of the eligible Customer.

عرض آي ديلز

الشروط والأحكام:

- يسري عرض خصم ٥٠٪ على قسيمة السحب للجائزة النقدية ٢,٠٠٠,٠٠٠ درهم فقط.
- يسري خصم ٥٠٪ على المنتج بقيمة ٥٠ درهماً للجائزة النقدية ٢,٠٠٠,٠٠٠ درهم فقط.
- يسري العرض فقط عند الشراء مباشرة من موقع آي ديلز <https://www.idealz.com/> أو تطبيق الهاتف المحمول لآي ديلز، وعند ادخال الرمز الترويجي "deem".
- يمكن الاستفادة من خصم ٥٠٪ مرة واحدة فقط لكل عميل.
- العرض ساري من ٣ مارس ٢٠٢٣ حتى ٢٩ أغسطس ٢٠٢٣.
- لا يتوفر العرض بالتزامن مع أي خصومات إضافية أو قسائم خصم أو عروض ترويجية أخرى أو أي عروض ترويجية خاصة على موقع آي ديلز، الإمارات العربية المتحدة.
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل الدفع باستخدام بطاقة ديم الأثمانية.
- هذا العرض غير قابل للتحويل وغير قابل للتفاوض وغير قابل للتحويل.
- تطبيق شروط وأحكام التاجر.
- المنتجات والخدمات التي تقدمها آي ديلز تخضع لشروط الاستخدام المنصوص عليها من قبل آي ديلز وتعديلاتهما من وقت لآخر.
- لن تكون ديم مسؤولة إذا كانت جودة السلع أو الخدمات التي يقدمها أي تاجر لا ترضي العميل المؤهل

Disclaimer: Deem accepts no liability and will not be liable for any loss or damage arising directly or indirectly from use of this site, howsoever arising and including any loss, damage or expense arising from, but not limited to, any defect, error, imperfection, fault, mistake or inaccuracy with this site, its contents or associated services, and Deem does not involved directly or indirectly in the raffle draw, as the draw is hosted and managed by Idealz.

إخلاء المسؤولية: لا تتحمل ديم أي مسؤولية، مهما كانت، عن أي خسارة أو ضرر، مباشر أو غير مباشر التي قد تنتج عن استخدامك لهذا الموقع الإلكتروني. كما لا تتحمل ديم، بأي شكل كان، مسؤولية أي خسارة أو ضرر أو نفقات تنتج عن: على سبيل المثال لا الحصر، أي خلل أو خطأ أو عيب أو عدم دقة في الموقع الإلكتروني، أو محتواه أو الخدمات المرتبطة به، كما أن ديم لا يشارك بشكل مباشر أو غير مباشر في السحب، حيث يتم استضافة السحب وإدارته بواسطة آي ديلز.